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بر اثر آتش ســوزی در روســتای دهتل از توابع  بخش 
مرکزی شهرستان بستک یک باب منزل مسکونی طعمه 
حریق شــد و تا رسیدن ماشــین آتش نشانی روستاهای 
زنــگارد و تدرویــه واقع در دهســتان گــوده  در فاصله 
حداقل ســی کیلومتری از روستای دهتل منزل مسکونی 
 یاد شــده با همه ی لــوازم آن به طــور کامل در آتش

سوخت.
به گــزارش ندای هرمــزگان، در این خصــوص فتاحی 
عضو شــورای بخش مرکزی شهرســتان بستک اظهار 
داشــت: دهســتان دهتل به مرکزیت روســتای دهتل و 
با دارا بودن بیش از ۲۷ روســتای تابعه و وســعت ۱۵۶ 
کیلومتری که در فاصله ۶۰ کیلومتری از مرکز شهرستان 
 بســتک واقع شده، متاســفانه فاقد خودروی آتش نشانی

است.
این عضو شــورای اســامی روســتای دهتل گفت: اگر 
دهیاری این روســتا به عنوان مرکز دهســتان دهتل، به 
خودرو آتش نشــانی مجهز بود، با واکنش به موقع قطعا 
می توانســتیم در دقایق اولیه این حادثه آتش ســوزی را 
مهار کنیم و از خســارات ســنگین وارده به این شهروند 

جلوگیری کنیم.
فتاحی با اشــاره به این کــه در وضعیت اقتصادی کنونی 
و با توجه به تورم ســنگین که کشور درگیر آن است چه 
کسی پاسخگوی خســارات وارده به این شخص است؟ 
افزود: شخصی که منزل مســکونی و تمام لوازم خانگی 
خود را از دست داده ، با توجه به گرانی های موجود شاید 
 تا ســالیانی طولانی هم نتواند، خســارات وارده را جبران

کند.
محمــد رفیع فتاحــی در پایان تصریح کرد: از اســتاندار 
محتــرم هرمــزگان و نماینده مردم غــرب هرمزگان در 
مجلس شورای اسامی که روزانه شاهد اختصاص مبالغ 
کان میلیاردی از محل منابع در اختیار وی به پروژه های 
عمرانی غرب هرمزگان در رســانه ها هستیم، درخواست 
دارم، که در خصوص اختصاص یکدستگاه خودروی آتش 
نشانی به دهستان دهتل برای جلوگیری از چنین اتفاقاتی 

در آینده اهتمام داشته باشند.

بخشدار شمیل از مهار آتش سوزی در نخلستان های این 
بخش خبر داد.

به گزارش ندای هرمزگان، حمیدرضا حیدری زاده بخشدار 
شمیل شهرستان بندرعباس گفت: ساعت ۸ شب گذشته 
آتش ســوزی در نخلستان های بخش شمیل آغاز شد که 
با تاش آتش نشــانان و نیرو های مردمی و آتش پس از 

۲ ساعت مهار شد.
حیــدری زاده گفــت: در ایــن حادثــه متاســفانه یک 
 هکتــار از نخلســتان های بخــش شــمیل در آتــش

سوخت.
وی گفت: علت آتش ســوزی در دســت بررســی است. 
در اردیبهشــت ماه ســال جاری نیز حــدود ۲۰ هکتار از 
نخلستان های روستای نیان بخش شمیل در آتش سوخت.

پیگیــری های ندای هرمزگان نشــان مــی دهد که دو 
عامل هرس نشــدن نخلســتان ها و مشــعل های نیمه 
ســوخته افرادی که در جستجوی عســل هستند سبب 
 ســاز آتش ســوزی در باغات و نخلســتان های استان

هستند.
هر ساله با فرا رســیدن فصل گرما و افزایش دما، وزش 
بادهــای گرم و ســوزان و برخی عوامل انســانی مانند 
بایی ویرانگر باغ ها، نخیات و منابع طبیعی در اســتان 

هرمزگان را نابود می کند.
در این بین لازم اســت که دهیاران و شوراهای اسامی 
هر منطقــه آموزش هــای لازم را ببیند، زیرا آشــنایی 
با انــواع مواد آتش زا، حریق، نحوه پیشــگیری و مقابله 
 با آتش ســوزی در مراتع و کنتــرل اطفا حریق ضروری 

است.
طی سال های اخیر آتش سوزی از باغات دهستان سیاهو 
،رودان ،حاجی آباد و بخش شمیل گزارش شده به همین 
منظورمســئولان نیز باید برنامه ریزی دقیق تری داشته 
باشند تا کمتر شــاهد وقوع آتش سوزی عمدی یا بر اثر 
بایای طبیعی و وارد شــدن خسارت به زمین های باغی 

و زراعی استان باشیم.
به گفته کارشناســان امر، بیشــتر باغات و نخلستان ها 
بیمه نیستند، شــرایط نخلستان های اســتان در گرمای 
تابســتان به مانند بشــکه باروت بوده که با کوچکترین 
 جرقــه ای آتش می  گیــرد و به باغداران خســارت وارد 

می  کند.
نخلستان ها خشــک بوده و باغداران نیز در زمان هرس 
کردن درخــت، خار و برگ هــای آن را بیــرون منتقل 
نکــرده و درون یــا اطراف بــاغ می ریزنــد، همچنین 
 بســیاری از نخلستان ها سال هاســت نظافت و پاکسازی

نشده  است.

?..... کاظم گلخنی
به تازگی دکتر زندیه وکیلی سرپرســت معاونت هماهنگی 
امور عمرانی اســتانداری هرمزگان به همراه  جمعی دیگر از 
مسئولین از  روند عملیات اجرایی طرح نهضت ملی مسکن 

در شهر بستک و جناح  بازدید کرد.
سرپرســت معاونت هماهنگــی امور عمرانی اســتانداری 
هرمزگان در حاشــیه این بازدید بر لزوم تســریع در ساخت 
واحدهای مســکونی توســط متقاضیان تاکید کرد و گفت: 
بایــد در خصوص دغدغه های مطرح شــده حداکثر تاش 
و همکاری انجام شــود، اما همه اینها منوط به آن است که 
متقاضیان هرچه ســریع تر نسبت به آغاز ساخت واحد های 

مسکونی خود اقدام کنند.
وی خاطر نشان کرد: اگر ساخت مسکن ظرف مهلت تعیین 
شده آغاز نشــود، زمین پس گرفته خواهد شد و متقاضیان 

باید به این اصل مهم واقف باشند«
این در حالی است که چندی قبل دوستی استاندار هرمزگان 
از لزوم حمایت و همراهی  بانک ها در ساخت ۶۵ هزار واحد 
مسکونی در استان اصرار ورزید و گفت بدون حمایت بانک 

ها این طرح عملی نمی شود .
لــذا بهتر بود نوک پیکان  مهلت دهی به ســمت بانک ها 
نشانه می رفت تا همکاری بیشتری در پرداخت وام مسکن 

انجام می گرفت .
از طرفی افزایش هزینه های ســاخت مسکن و رشد سالیانه 
۴۰ تا ۵۰ درصدی قیمت مصالح ســاختمانی، دولت را بر آن 
داشت تا ســقف وام ساخت مســکن را افزایش دهد. سال 
۱۴۰۰ سقف تســهیات ساخت مسکن ۴۵۰ میلیون تومان 
بود که امسال به ۶۰۰ میلیون تومان به ازای هر واحد رسیده 

است.
از سوی دیگر برخی از متقاضیان مسکن از اجرای این طرح  

توسط شرکت های خصوصی و پیمانکار ناراضی هستند .
کارشناســان معتقدند تجربه مسکن مهر که پس از گذشت 
ســالها  هنوز به طور کامل در بخش هایی از کشور به اتمام 
نرسیده، نشان داده دولت باید از دخالت مستقیم در ساخت و 
ساز خودداری کند. از آن طرف بخش خصوصی هم شرایط 
چندان مطلوبی ندارد. کاهش توان متقاضیان مســکن، رشد 
قیمت مصالح ساختمانی و بازده سرمایه پایین تر از نرخ تورم 
عمومی، منجر به کاهش انگیزه های بخش خصوصی برای 

سرمایه گذاری در بخش مسکن شده است.
در مجموع نکته حائز اهمیت این اســت که از مجموع ۴۰ 
هزار متقاضی مســکن در اســتان فقط حــدود ۴ هزار نفر 
توانســته اند، هزینه ۴۰ میلیونی سهم آورده اولیه خود را  در 
طرح مسکن ملی تامین نمایند که این نشان وخبر از شرایط  
بد اقتصادی بسیاری از جوانان در آرزوی مسکن را می دهد.

با این تفاســیر آیا بهتر نیست به جای مهلت دادن به اندک 
متقاضیان مسکن فکری برای حل مشکل هزاران متقاضی 

تنگدست در آرزوی مسکن استان کرد .

ندای هرمزگان - کاظم گلخنی 
مهدی دوستی اســتاندار هرمزگان همراه با حسین رئیسی 
نماینده شــرق اســتان برای کلنگ زنی چنــد طرح حوزه 
آبرســانی به شهرستانهای ســیریک و جاسک سفر کردند، 
طبق گفته یوسف مرادیان عضو شورای شهر جاسک ظاهراً 
در این سفر یک روزه جلسه ای در فرمانداری جاسک نیز با 
حضور استاندار و نماینده شرق استان همراه عده ای چینش 

شده برگزار شده است.
به گزارش ندای هرمزگان، یوســف مرادیان که مدتهاست 
پیگیر ساماندهی قایق های پارک شده در بلوار خلیج فارس 
اســت در گفتگو با ندای هرمــزگان با گایه از عدم دعوت 
اعضای شورای شهر به این نشست بیان داشت: نه از حضور 
استاندار و نماینده شرق اســتان اطاع داشتیم و نه دعوت 

شدیم.
وی بــا گایــه از ایــن روش تبعیــض آمیــز از برگــزار 
کننــدگان این مراســم انتقــاد کرد و گفــت: بعنوان عضو 
شــورا از معاون سیاســی فرماندار و هرشخص دیگری که 
 هماهنگ کننــده و دعوت کننده این نشســت بوده گایه 

داریم.
مرادیــان افزود: دیروز مجالی بود که ســفر یکســال پیش 
استاندار محترم و نماینده مجلس که طی بازدید قول مساعد 
ســاماندهی وضعیت قایق ها در بلــوار خلیج فارس دادند را 

پیگیری کنیم اما عملی نشد.
مرادیان با اشــاره بــه معضل تلنبار شــدن قایق ها در این 
بخش از شــهر گفــت: در همان ایام پیگیــری و مکاتبات 
انجام شــد و در دفتر امور شــهری جلســه ای با دستگاه 
هــای متولی برگزار شــد و مقرر گردیــد، حوضچه جهت 
اســتقرار قایق ها به صورت بلند مدت تحویل شــهرداری 
شــده و ســپس به بخــش خصوصــی واگذار شــود که 
 متاســفانه یکســال از این روند گذشــت و اقدامی صورت

نگرفت.
عضو شــورای شهر جاسک بیان کرد: دیروز بهترین فرصت 
برای مطالبه بحق مردم از اســتاندار محترم و نماینده شرق 
اســتان در زمینه پیگیری وضعیت خدمات شــهری بود که 
باید پرسید تا کنون چه کمک ومساعدتی به شهرداری شده 

است.
وی در خاتمه گفت :امیدواریم مســئولین بدور از حاشیه به 
مردم جاسک خدمت نمایند و شاهد اقدامات اساسی در رفع 

مشکات بندر جاسک باشیم.

"......کاظم  گلخنی  گپون
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جوانان توان پرداخت آورده اولیه  
مسکن را ندارند

دهستان دهتل با بیش از ۲۷ روستای 
تابعه فاقد خودروی آتش نشانی است 

یک هکتار از نخلستان های بخش شمیل 
در آتش سوخت 

۲
  یادداشت

      

فرصت مطالبه گری از دست رفت

اعضای شورای شهر جاسک به جلسه ای که 
با حضور استاندار برگزار شد دعوت نشدند

ندای هرمزگان - گروه گزارش 
معــاون مالی و اقتصادی شــرکت فولاد هرمــزگان گفت: 
مجمع عمومی عادی ســالیانه صاحبان سهام شرکت فولاد 
هرمزگان برای ســال مالی منتهی به ۲۹ اســفند ۱۴۰۱ در 
تاریخ 3۰ خردادماه ســال ۱۴۰۲ برگزار شــد و اخذ گزارش 
مقبول از حسابرس و بازرس قانونی یکی از مهم ترین نتایج 
عملکرد سال ۱۴۰۱ شرکت فولاد هرمزگان بود که در جلسه 
اشاره شده توسط نماینده حسابرس قرائت شد و شفافیت آن 

نیز به تأیید نماینده سازمان بورس و اوراق بهادار رسید.
به گزارش ندای هرمزگان، مصطفی متقی در خصوص نظر 
حســابرس در مورد گزارش مالی شــرکت فولاد هرمزگان، 

بیان کرد: اظهارنظر حسابرســی بــرای عملکرد یک بنگاه 
اقتصادی نشــان دهنده وضعیت مدیریت اجرایی، عملیاتی، 
مالی و همچنین راستی آزمایی فعالیت ها از دیدگاه یک ناظر 
حقوقی قانونی مســتقل و اعتباردهی بــه صورت های مالی 
است. اظهارنظر حسابرس مستقل، ســهام داران و جامعه را 
در جریان اثربخشی، کارایی و رخدادهای مالی در پروژه ها و 

قراردادها شرکت مورد حسابرسی قرار می دهد.
وی افزود: حسابرســی شــامل اجرای روش هایی به  منظور 
صحه گذاری اطاعات و داده های افشاشده از تمام جنبه های 
بااهمیت در صورت های مالی یک شــرکت است. حسابرسی 
به منظور ارزیابی مطلوب رویه های حسابداری، راستی آزمایی 
برآوردهای حسابداری انجام  شــده در زمینه کلیه اطاعات 
صورت های مالی صورت می پذیرد کــه در نهایت منجر به 
افزایش اطمینان استفاده کنندگان علی الخصوص سهام داران 

از آن می شود.
معاون مالی و اقتصادی شرکت فولاد هرمزگان اضافه کرد: 
منظور از اظهارنظر مقبول اظهارنظری اســت که حسابرس 
را به این یقین برســاند که با بررســی صورت های مالی بر 
اساس استانداردهای حسابداری با رعایت منافع سهام داران، 
کلیه عملکرد شــرکت که نهایتاً در گزارش های واحد مالی 
مورد رسیدگی قرار گرفته، در مختصات قابل قبول قرار دارد. 
در واقع، حســابرس باید این به نتیجه برســد که در بررسی 
وضعیت مالــی، نتایج عملیات و تغییرات در وضعیت مالی از 
جنبه های مختلف، مطابق معیارهای پذیرفته شده حسابداری 

اســت. اظهارنظر »مقبول« در گزارش حســابرس مستقل، 
زمانــی رخ می دهد که صورت های مالی، از هر نوع تحریفی 

به دور باشد.
متقی تأکید کرد: شــرکت فولاد هرمزگان به عنوان یکی از 
بزرگ ترین تولیدکنندگان فولاد کشــور و پذیرفته شــده در 
بازار ســرمایه با نماد »هرمز«، توانست در سال ۱۴۰۱ نظر 
»مقبول« مؤسسه حسابرســی را برای گزارش خود دریافت 
کند. اخذ گزارش مقبول از مؤسســه حسابرســی تراز اول و 
معتمد ســازمان بورس و اوراق بهادار نشــان دهنده رعایت 
همه ضوابط، قوانیــن حاکمه و آیین نامه های داخلی منطبق 
بر رعایت صرفه و صاح شــرکت بر اســاس گزارش های 
کنترل های اقتصادی است و در صورت عدم رعایت موضوع 
که باعث تنزیل حقوق صاحبان سهام می شود، این امر توسط 
حسابرس جزء بندهای شــرط در گزارش صورت های مالی 
افشا می گردید؛ اما با تاش همه همکاران در شرکت فولاد 
هرمزگان و تاش مســتمر در ارزش آفرینــی، تولید کیفی، 
کنترل بهای تمام شــده، تعالی ســازمان و توسعه نیروهای 
انســانی، خرید اقتصــادی و حضور در بازارهــای داخلی و 
خارجی، این شــرکت توانســت در نهایت با سود خالص ۵۴ 

هزار و ۸۶۰ میلیارد ریال سال ۱۴۰۱ را به پایان برساند.
وی در پایــان تصریح کرد: تاش همه همکاران در اعتای 
نام »فولاد هرمزگان« و حفظ رشد منافع سهام داران ستودنی 
اســت و ادامه این روند، سرلوحه کار همه ارکان این شرکت 

خواهد بود.

معاون مالی و اقتصادی شرکت فولاد هرمزگان مطرح کرد:

مهر تائید حسابرسان و بازرسان بر عملکرد مالی یکساله فولاد هرمزگان

  شهرستان
    

شرکت صبا فولاد خلیج فارس در نظر دارد " خدمات تأمین و راهبری مکانیزم و ماشین آلات سنگین و نیمه سنگین  در کارخانه احیا مستقیم مجتمع صبا فولاد خلیج فارس 

"  خــود را از طریق برگزاري مناقصه یک مرحله اي به پیمانکاران واجد شــرایط محول نماید . لذا از کلیه اشــخاص حقوقی که در این حــوزه فعالیت دارند، دعوت به عمل می آید جهت 

دریافت و تحویل پاکت اختصاصی مناقصه  به نشانی : بندرعباس – کیلومتر ۱3 بزرگراه شهید رجایی – منطقه ویژه اقتصادی صنایع معدنی و فلزی خلیج فارس –شرکت صبافولاد خلیج 

فارس –واحد حراست مراجعه نمایید.

نحوه دریافت اسناد مناقصه
۱- واریز مبلغ ۱،۰۰۰،۰۰۰ ریال بابت خرید اســناد به شــماره حساب ۱۰3۶۲۰3۵۹۱ و شماره شبا IR۵۷۰۷۰۰۰۰۱۰۰۰۲۲3۶۲۰3۵۹۰۰۱ نزد بانک رسالت گلشهر بندرعباس به نام شرکت 

صبا فولاد خلیج فارس.

۲- ارسال نامه اعام آمادگی که در آن ایمیل رسمی آن شرکت همراه با شماره تماس با کارشناس مربوطه ذکر شده باشد، به عاوه فیـــش واریزی به دبیرخانه کمیسیون معـــامات به 

آدرس ایمیل زیر با موضـوع اعـام آمادگی برای شرکت در مناقصه ۰۲-۱۱۶

Email: tco@sabasteel.co

پس از دریافت فیش های ارسالی، اسناد مناقصه، قرارداد و تمامی تغییرات احتمالی از طریق ایمیل به مناقصه گران ارسال و اعام خواهد شد.

تضمین شرکت در مناقصه: 

ضمانتنامه بانکی جهت شرکت در مناقصه به مبلغ ۱۰.۰۰۰.۰۰۰.۰۰۰)ده میلیارد( ریال 

جدول زمانی انجام مناقصه: 

از کلیه متقاضیان دعوت به عمل می آید پس از دریافت اسناد مناقصه، پیشنهاد خود را در سه پاکت جداگانه )شامل ضمانت نامه بانکی، اسناد فنی و پیشنهاد قیمت( مهر و موم شده، مطابق 

با جدول زمانی مناقصه تا ساعت ۱۶ مورخ ۱۴۰۵/۰۵/۰۲ به آدرس ذیل تسلیم نمایند.

آدرس جهت تسلیم اسناد: 

استان هرمزگان، بندرعباس، کیلومتر ۱3 جاده بندر شهید رجایي، منطقه ویژه اقتصادي صنایع معدني و فلزي خلیج فارس، مجتمع صبا فولاد خلیج فارس، واحد حراست

متقاضیان برای آگاهی بیشتر می توانند در ساعات اداری با شماره تلفن های 3۱۰۰ با کد ۰۷۶ داخلی3۰۵۰ )مهندس نکاحی-اطاعات فنی( و داخلی ۲۱۱۹)آقای کاشانی-اطاعات اسنادی 

و حقوقی( تماس حاصل نمایند. 

شـایان ذکر است به پیشنهاداتي که داراي شرایط مشخص شده در مناقصه نبوده و همچنین خارج از زمان و مکان مقرر ارسال گردند ، ترتیب اثر داده نخواهد شد.

هزینه انتشار آگهی درج شده در روزنامه به عهده برنده مناقصه می باشد.

تاریخ گشایش پاکات های  الف و ب و ج  آخرین مهلت تحویل پاکت ها مهلت دریافت اسناد
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 ، ۱۲۴K۰۸۹۷۰۱3 : رنگ : ســفید - روغنی، مدل ۱3۹۵ ، نوع سوخت: بنزین ، شماره موتور ، PARS XU۷ :ســند و برگ ســبز سواری سیستم :پژو، تیپ
شماره شاسی : NAAN۰۱CE۷GH۹۱۵۴۵۲ ، شماره پاک : ۹۶3 د ۴۲ ایران۹۴ بنام مهدی افساء مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد. 

ندای هرمزگان - عبدالمجید مرادی 
خدمــت  میز هــای  برگــزاری  ادامــه  در 
دادگســتری شهرستان جاسک، مسئولین با 
مردم دیدار و به درخواست حقوقی و قضایی 

آنان رسیدگی کردند.
به گزارش ندای هرمزگان، حجت الاســام 
والمســلمین علی امامی دادســتان عمومی 
و انقاب شهرســتان جاســک اظهار کرد: 
ایــن اقدام با هدف تکریــم مردم و به  ویژه 
مراجعه کننــدگان به دســتگاه قضایی و با 
توجه به هفته قوه قضائیه ودستورات رئیس 
قوه قضائیه در اجــرای راهبرد های ۱۵گانه 
اباغی مبنی بر ارتباط وثیق مدیران قضایی 
با مردم و انجام ماقات مســتقیم و بررسی 

مشکات قضایی آنان انجام شد.
علی امامی ضمن رســیدگی به درخواست 
قضایی مراجعه کنندگان و صدور دســتورات 
لازم در ایــن خصوص، بــر اهمیت نظارت 
بر حقــوق عامه تاکید کــرد و گفت: یکی 
از وظایف این دادســتانی، نظارت بر حسن 
انجــام وظایف مدیران و احقاق حقوق عامه 
اســت که در این دیدار مطالبــات مردم از 
سایر دســتگاه های خدمترســان نیز اخذ و 
پیگیری هــای لازم در ایــن خصوص آغاز 

شده است.
دادســتان عمومــی و انقاب شهرســتان 
جاســک افزود: یکــی از موضوعات حقوق 
عامه اســت حقوقــی که مرتبط بــا مردم 

است، متاسفانه شهرســتان جاسک از نظر 
زیرســاخت ها شــرایط مطلوبی ندارد ولی 
خدمات شایانی نیز در شهرستان انجام شده 
اما کمبوداتی نیز موجود اســت و باتوجه به 
سیاســت و دستور مقام معظم رهبری مبنی 
بر توسعه ســواحل مکران و حضور شرکت 
های نفتی در شهرستان در آینده ای نزدیک 
شــاهد تحولی در بحث شهرستان خواهیم 
بود و در این تحول مردم نیز برای همراهی 
و همگام بودن باید برنامه داشــته باشند تا 
بتوانند در آینده تصمیم گیرنده شهرســتان 
خود باشــند این مهم میســر نمی شود جز 
این کــه فرزندان خود را با کســب مهارت 
 و دانــش روز آنان را در این مســیر همراه

 کنیم.
حجت الاسام و المسلمین امامی اضافه کرد 
:ترک تحصیل دانش آموزان در شهرســتان 
آفتی اســت که باید به هر نحو شده ریشه 
کن شــود تا با تحصیل بتوانند آینده دار این 
شهرستان باشند ترک  تحصیل و روی آوردن 
به ســمت مشاغل کاذب بزرگترین ضربه را 
به جامعه آینده این شهرستان خواهد زد چرا 
که نیروی انســانی متخصص و کارآمد نیاز  
شهرستان اســت که می طلبد خانواده ها در 
این حوزه بیشــتر حساســیت بخرج بدهند 
و تحصیل فرزنــدان خــود را اولویت قرار 
 دهند تا در بحث پیشــرفت منطقه اثر گذار

باشند .

دادستان شهرستان  جاسک:

ترک تحصیل دانش آموزان در شهرستان آفتی است که باید به هر نحو شده ریشه کن شود


